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Pan Andrzej Zieliński
Wiceprzewodniczący
Rady Miasta lubartów

W odpowiedzi na złożoną przez Pana w dniu 12 września 2016 r. interpelację

w sprawie wykonanej instalacji solarnej w Szkole Podstawowej nr 3 w Lubartowie,

pragnę wyjaśnić:

- protokół uzgodnień projektowych na przedmiotową instalację został zaakceptowany przez

Dyrektora Szkoły Pana Mariana Bobera i Dyrektora MOSiR Lubartów Pana Janusza Gieracha;

- instalacja została wykonana zgodnie z opracowanym projektem, co zostało potwierdzone

oświadczeniem kierownika budowy, jak również protokołem odbioru sporządzonym przez

wykonawcę i podpisanym przez inspektora nadzoru inwestorskiego oraz przedstawicieli

użytkownika, tj. Dyrektora Szkoły Pana Mariana Bobera oraz Dyrektora MOSiR Lubartów

Pana Janusza Gieracha;

- rozwiązania projektowe instalacji solarnej przewidywały maksymalne wykorzystanie

powierzchni dachu oraz istniejącej instalacji c.w.u., które na etapie uzgodnień przewidywały

w pierwszej kolejności dogrzanie wody w basenie, a w drugiej kolejności w sanitariatach

basenu i sali gimnastycznej.

Jednocześnie informuję, że w ramach planowanego przez Miasto projektu polegającego m.

in. na głębokiej termomoderniczcji obiektów Szkoły Podstawowej Nr 3, planowane są

również rozwiązania OZE, które pozwolą na obniżenie kosztów funkcjonowania szkoły. W

ramach projektu zrealizowanego w 2015 r. możliwe było wykonanie jednej instalacji solarnej,

zgodnie ze złożonym przez Szkołę Podstawową Nr 3 wnioskiem, i dlatego została ona

wybudowana dla najbardziej energochłonnego obiektu, którym jest basen.
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